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Obiectul întrebării: Punct de vedere privind preluarea în administrare a Șoselei de Centură a
Bucureștiului

Domnule Ministru,

O problemă majoră cu care se confruntă bucureștenii și toți cei care ne vizitează Capitala 
Romaniei o reprezintă aglomerația din trafic generată și de lipsa unei alternative ocolitoare. Bucureștiul 
este unul dintre puținele orașe mari care nu are o șosea de Centură la parametri, de cel puțin drum expres. 
În acest sens, Primăria Capitalei prin vocea doamnei primar, și-a anunțat în mai multe rânduri 
disponibilitatea de a prelua în administrare Șoseaua de Centură a Bucureștiului.

Vreau să mai fac precizarea că la audiențele pe care le acord la cabinetul senatorial din Piatra 
Neamț, în dese rânduri am fost întrebată despre cum poate fi îmbunătățit transportul în Capitală, având în 
vedere că foarte mulți nemțeni ajung la București cu probleme personale sau profesionale, iar eu, nu dețin 
un răspuns pe care să îl transmit cetățenilor care mă abordează pe acest subiect.

Necunoscând punctul de vedere al Ministerului Transporturilor, un răspuns scris din partea 
dumneavoastră, privitor la situația Șoselei de Centură la ora actuală, precum și dacă agreați transferul 
spre administrarea acesteia de către Primăria Bucureștiului. Primarul general al Capitalei, Gabriela Firea, 
o profesionistă desavarsita, care și-a arătat priceperea în dese rânduri, și-a exprimat cu mai multe ocazii 
dorința ca instituția pe care o reprezintă să preia această șosea de centură în administrare! Aștept cu 
interes punctul de vedere in scris al Ministerului Transporturilor!

Senator PSD
Emilii Arcan


